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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

През миналата седмица се проведе Световният конгрес на търговските палати в гр. Женева, Швейцария под
надсов "Иновации от всички и за всички". Наред с иновациите и нуждата от тях бяха разисквани и теми, свързани с
дигитализацията и дигиталната търговия. На конгреса в Женева бяха отбелязани и 60 години от издаването на
първия АТА Карнет със специална сесия "От хартиения произход до дигиталното бъде... 

БТПП бе домакин на среща с ръководството на Ebury България – международна финансова институция,
създадена през 2009 г. Светослав Георгиев, търговски директор, и Даниела Ангелова, мениджър продажби,
разговаряха с председателя Цветан Симеонов и Владимир Томов, председател на Съвета по инвестиции при
БТПП. Ebury предлага решения и услуги на бизнеса за улесняване на международната търговия, сред коит... 

© Община Видин Събитието, което се проведе в Конферентния център на Областна администрация – Видин, е по
проект "Възобновяема енергия за интелигентен растеж и защитена околна среда". Той се изпълнява от
Видинската търговско-промишлена палата от българска страна (ВТПП), а от сръбска партньор е "Регионална
агенция за развитие на Източна Сърбия" от град Зайчар, информират от Общината. Във форума взе... 

Семейство инженер-химици – Николина и Николай Бояджиеви – регистрират фирма ЕТ "Делтахим 999" – търговия
с пакетирани хранителни стоки, цигари, алкохол, която оцъществяват в магазина на ъгъла на улиците
"Фердинандова" и "Калоян" в Бургас. Фирмата е член на Бургаска търговско промишлена палата. За да използват
професионалните си знания, решават да започнат производство на сребърна вода. Основание з... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Заглавие: 13-ият Световен конгрес на търговските палати разпространи Женевски манифест
Дата: 02.07.2023 12:53
Медия: Грамофона

Заглавие: Ebury България представи предлаганите решения и услуги за улесняване на международната
търговия
Дата: 03.07.2023 09:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Във Видин се провежда форум, посветен на възобновяемите енергийни източници
Дата: 01.07.2023 23:14
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

Заглавие: Сребърната вода – ефикасно средство за поддържане на здравето
Дата: 01.07.2023 10:49
Медия: Грамофона

https://www.gramofona.com/business-jug/13-iyat-svetoven-kongres-na-targovskite-palati-razprostrani-jenevski-manifest
https://www.bcci.bg/news/19631
https://ndt1.eu/%D0%B2%D1%8A%D0%B2-%D0%B2%D0%B8%D0%B4%D0%B8%D0%BD-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0-%D1%84%D0%BE%D1%80%D1%83%D0%BC-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5%D0%BD-%D0%BD/
https://www.gramofona.com/business-jug/srebarnata-voda-efikasno-sredstvo-za-poddarjane-na-zdraveto


При реставрации цените скачат драстичноРемонтите може и да са скъпи, но хубавите къщи в района на Пловдив
са още по-скъпи. Очевидно е, че тази максима е станала водеща за мнозина. Някои от тях са наследници на имоти
в близките села, други са инвеститори, трети новодомци. Това, което ги обединява е, че виждат в този момент
идеалния да вдъхнат нов живот на стари къщи. С настъпването на по-топлите и... 

Отправя препоръки и предложения по текста Съюзът за стопанска инициатива (ССИ) изразява принципна
подкрепа за проекта на Закона за държавния бюджет за 2023 г., но отправя препоръки и предложения по текста,
цитирани от БТА. Това се посочва в становище на Съюза до вицепремиера и министър на външните работи и
председател на Националния съвет за тристранно сътрудничество (НСТС) Мария Габриел, съобщиха... 

"Съкращаването на разходи, планирано в бюджета на Асен Василев, е добро. Държавата трябва да започне с по-
малко да прави повече. През последните години капиталовата програма не се изпълняваше, така или иначе.
Затова има доза реализъм в планираното. Въпросът е - като се влезе на микроравнище, как ще бъдат използвани
парите. Василев успя да удържи на напора да се вдигат данъци, да се връщат ставките... 

Вносът на втечнен природен газ в страната може да нарасне до 138 млн. тона до 2033 г., което е около два пъти
повече от сегашните ниваКитай е в подем на покупките на природен газ, а официалните лица са доволни, че
вносителите продължават да сключват сделки дори и след отшумяването на световната енергийна криза. Според
хора, които са имали срещи с политици, правителството продължава да подкрепя уси... 

Защо германски пенсионери купуват имоти у нас? Изгоден живот край Черно море – слънчева България е мечтата
на много германски пенсионери. Страната предлага на преселниците редица предимства пред живота в
Германия. Какво трябва да знаят те и как да се подготвят? Подходяща дестинация за живот ли е България за
германските пенсионери? Този въпрос задава икономическият портал business-on.de в обширен и... 

Посланикът на Европейския съюз в Китай изрази съжаление в неделя (2 юли) за липсата на "съществен
напредък" с Пекин в търговските преговори, тъй като страните от ЕС се стремят да намалят икономическата си
зависимост от азиатския гигант. Европейската комисия спря усилията си да накара държавите-членки и
Европарламента да ратифицират инвестиционно споразумение, постигнато с Китай в края на 2020 г., ... 

Заглавие: Телефоните на майсторите прегряха! Всяка пета къща край Пловдив е в ремонт, цените повече от
рекордни
Дата: 02.07.2023 18:30
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Съюзът за стопанска инициатива подкрепя проектобюджета
Дата: 02.07.2023 19:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Кузман Илиев: Това е бюджет "пата-кюта" - идеите на Василев за натиск над бизнеса са шамар за
икономиката
Дата: 02.07.2023 17:58
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Китай купува газ, сякаш все още има енергийна криза
Дата: 02.07.2023 18:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Защо германски пенсионери купуват имоти у нас?
Дата: 02.07.2023 17:32
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Няма напредък в търговските преговори между ЕС и Китай
Дата: 03.07.2023 10:03
Медия: Euractiv Bulgaria

https://trafficnews.bg/plovdiv/telefonite-maistorite-pregriaha-vsiaka-peta-kashta-krai-281938/
https://www.dotbg.bg/article/14817523
https://financialtribune.bg/bg/parite/kuzman-iliev-tova-e-biudzhet-pata-kiuta---ideite-na-vasilev-za-natisk-nad-biznesa-sa-shamar-za-ikonomikata/
https://www.bloombergtv.bg/a/8-novini-ot-sveta/119774-kitay-kupuva-gaz-syakash-vse-oshte-ima-energiyna-kriza
https://www.flashnews.bg/zashto-germanski-pensioneri-kupuvat-imoti-u-nas/
https://euractiv.bg/section/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/news/%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%8A%D0%BA-%D0%B2-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80/


Европейският съюз обмисля предложение Руската селскостопанска банка да създаде дъщерно дружество, което
да се свърже отново с глобалната финансова мрежа като помощ за Москва, съобщи "Файненшъл Таймс в
понеделник (3 юли). Банката Россельхозбанк, е под санкции, но те могат да отпаднат, тъй като Брюксел иска да
защити черноморската сделка за зърно, която позволява на Украйна да изнася храни на светов... 

Министърът на финансите Асен Василев възроди стари свои виждания за запушване на пробойни за избягване на
данъци, които обаче може да създадат големи проблеми на коректните фирми, съобщи "Сега". С промени в
Закона за ДДС, приложени в преходните разпоредби на закона за бюджета, той предлага всеки месец фирмите да
отчитат пред НАП касовите си наличности. Ако данъчните установят, че сумите са съмните... 

Електронни чипове слагат край на виртуалните животни, заяви министърът на земеделието"За първи път в живота
си попадам в държавната администрация и тук е много различно. Но е и много интересно, особено при погледа
отвън и отвътре. Така че има безкрайно поле за работа. В общи линии няма много изненади. Но една от тях е, че
през годините, не знам точно кога, е закрита дирекция "Хидромелиорации" в МЗ... 

Законната лихва за забава, която се начислява върху просрочени задължения на граждани и бизнес към
държавата, нараства от 1 юли тази година. Това се случва след като основният лихвен скочи за пореден месец.
Новото ниво на основния лихвен процент (ОЛП) за месец юли тази година е 3.13%, обявиха от Българската
народна банка. Размерът на законната лихва за забава се определя от сбора на основния лихве... 

Стремим към изцяло кръгов модел, казва изпълнителният директор на Асоциацията Жана ВеличковаГ-жо
Величкова, възобнови се дискусията около европейската директива за опаковките в полза на кръговата
икономика в Европа и по-ефективното използване на ресурсите. Добро решение ли е увеличаването на процента
рециклиран материал? Дискусията е отворена и се дебатира интензивно в момента, защото предлаганите... 

Възможно ли е въвеждането на еврото паралелно с лева? Според българския бизнес най-добрият вариант е най-
бързото приемане на европейската валута, а не продължителното й паралелно използване. Миналата седмица
финансовият министър съобщи, че се водят разговори с Европейската комисия и Европейската централна банка
дали е възможно еврото и левът да се използват заедно, преди България да бъде приета в ... 

Заглавие: ЕС може да вдигне санкциите от руска банка, за да спаси износа на украинско зърно
Дата: 03.07.2023 08:33
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Асен Василев с притеснения за приходната част на бюджета, предлага непопулярни мерки
Дата: 03.07.2023 09:37
Медия: WOW Media

Заглавие: Кирил Вътев: Неефективни кланици с големи разходи вдигат цената на месото
Дата: 03.07.2023 11:00
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Нараства лихвата за просрочени задължения към държавата
Дата: 03.07.2023 10:47
Медия: Експерт

Заглавие: Производителите на безалкохолни напитки: Имаме нужда от законодателство за въвеждането на
депозитна система за опаковки
Дата: 03.07.2023 10:45
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Българският бизнес се обяви за директно приемане на еврото, а не за паралелното му въвеждане
Дата: 03.07.2023 10:44
Медия: Sliven.NET

Заглавие: Юлиан Войнов: Бюджетът на Асен Василев е разумен компромис между социалните разходи и
бюджетният дефицит

https://euractiv.bg/section/%D0%B3%D0%B5%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D0%B5%D1%81-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D1%86%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B1%D0%B0/
https://wow-media.bg/2023/07/03/%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%BD-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%81%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%BD/
https://lupa.bg/news/kiril-vatev-neefektivni-klanici-s-golemi-razhodi-vdigat-cenata-na-mesoto_243898news.html
https://www.expert.bg/macroview/finance/narastva-lihvata-za-prosrocheni-zadyljenija-kym-dyrjavata-2005180.html
https://business.dir.bg/ekspertno-mnenie/proizvoditelite-na-bezalkoholni-napitki-imame-nuzhda-ot-zakonodatelstvo-za-vavezhdaneto-na-depozitna-sistema-za-opakovki
https://new.sliven.net/sys/news/index.php?id=422232
https://www.cross.bg/ikonomikata-prichinite-evrozonata-1723397.html


/КРОСС/ Бюджетът на Асен Василев прави разумен компромис между социалните разходи и бюджетният дефицит.
Социалните разходи за последните 2 години се увеличават с около 40%, МРЗ бележи ръст с 20%. Има
непропорционалност - някои държавни служители получиха по-високи увеличения от други. Виждаме натиск от
синдикатите от гледна точка на планираните увеличения на заплатите. Това каза икономистът Юлиан ... 

Централният регистър за особените залози (ЦРОЗ) преминава към Агенцията по вписвания (АВ) от 1 юли 2023 г.
Всички административни услуги ще се предоставят при заявление на регистрираните потребители онлайн през
Единния портал за заявяване на електронни административни услуги (ЕПЗЕУ) на електронен адрес
http://portal.registryagency.bg, както и в териториалните звена на АВ. Използването на електронн... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Увеличението с 12% на пенсиите е факт. То е хармонизирано с индекса на потребителските цени. Добра
тенденция е и ръстът на минималната работна заплата. От следващата година нейният размер ще се определя
като 50% от средната работна брутна заплата. Това заяви министърът на труда и социалната политика Иванка
Шалапатова в предаването "Събуди се" по Нова телевизия. По думите й доходната политика все о... 

Редактор: Александър Дечев Кадър: БТВ "Би трябвало ако изпълняваме добре плана си, който сме направили, да
има един плавен преход, да преодоляваме спекулативните практики. И мисля,е че е нормално в един момент
заплатите от лева да преминат в евро". Това заяви в сутрешния блок на БТВ Христина Христов, бивш социален
министър, относно въвеждането на еврото. "Най-схематично ако можем да се изразим - д... 

Бизнесът не одобрява приетият механизъм за изчисляването йБСК изразява сериозни резерви към заложените
макроикономически параметри в Закона за държавния бюджет на РБ (ЗДБРБ) и в Актуализираната средносрочна
бюджетна прогноза, както и към редица предложения за изменения в други закони, съдържащи се в преходните и
заключителни разпоредби на ЗДБРБ, Това се казва в становище на работодателската органи... 

Българската стопанска камара изразява принципна подкрепа за представените проектобюджети за 2023 г. на
Република България, Държавното обществено осигуряване и Националната здравноосигурителна, доколкото
страната се намира в извънредна ситуация, в която в средата на годината държавата функционира на база на
бюджетната рамка за 2022 г., чието действие беше удължено два пъти през предходните 6 месеца... 

Дата: 03.07.2023 10:52
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: ЦЕНТРАЛНИЯТ РЕГИСТЪР ЗА ОСОБЕНИТЕ ЗАЛОЗИ ПРЕМИНАВА КЪМ АГЕНЦИЯТА ПО ВПИСВАНИЯ ОТ 1
ЮЛИ 2023 Г.
Дата: 03.07.2023 10:35
Медия: Агенция по вписванията

Заглавие: Социалният министър: Доходната политика все още е длъжник на много българи
Дата: 02.07.2023 18:32
Медия: Дартс Нюз

Заглавие: Христина Христова: Инфлацията намалява очевидно, но все още е твърде висока и се отразява много
на джоба на хората
Дата: 03.07.2023 09:44
Медия: Petel.bg

Заглавие: Предлагат промяна в минималната заплата
Дата: 03.07.2023 10:46
Медия: Pariteni

Заглавие: Стопанската камара със сериозни резерви към проектобюджетите за 2023 г.
Дата: 03.07.2023 10:38
Медия: Moreto.net

https://www.registryagency.bg/bg/prestsentar/novini/centralniyat-registr-za-osobenite-zalozi-preminava/
http://dartsnews.bg/2023/07/02/%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B4%D0%BE%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82/
https://petel.bg/Hristina-Hristova---Inflatsiyata-namalyava-ochevidno--no-vse-oshhe-e-tvarde-visoka-i-se-otrazyava-mnogo-na-dzhoba-na-horata__488107
https://www.pariteni.bg/novini/pari/predlagat-promiana-v-minimalnata-zaplata-246554
https://www.moreto.net/novini.php?n=480313&c=04


От 1 август минималните осигурителни вноски ще се вдигнат със 70 лв. Така ще се изравнят с минималната
заплата от 780 лв. Това се предвижда в проекта на бюджет на държавното обществено осигуряване за 2023 г,
информира Lupa.bg Още в началото на годината минималната заплата стана 780 лв., а за първи път от много
години най-ниските осигуровки се развързаха от нея. След месец най-ниският праг ще е 780... 

Не всеки служител ще може да получава ваучери за храна. Това предвиждат промени в Закона за корпоративното
подоходно облагане, внесени през Закона за държавния бюджет.С данък няма да се облагат до 200 лв. месечно,
предоставени под формата на ваучери за храна на електронен носител на всяко наето лице, когато са налице
едновременно следните условия:1. договореното основно месечно възнаграждение на л... 

През седмицата финансовият министър съобщи, че се водят разговори с Европейската комисия и Европейската
централна банка дали е възможно да ползваме заедно евро и лев преди приемането ни в еврозоната. От банката
заявиха за БНТ, че такава практика няма за страни, които не са приети в еврозоната. Какви са възможностите на
практика обаче това да стане? Възможно най-бързото приемане на еврото е по-добр... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Барселона се опитва да подобри икономическото си състояние, но не го прави на всяка цена. През последните
няколко часа се появи оферта, направена от английски милиардер за придобиване 50 процента от собствеността
на клуба, както и за плащане на реконструкцията на Spotify Camp Nou. Сър Джим Ратклиф, известен английски
милиардер, който притежава футболни клубове като Ница и Лозан Спорт, освен че се ... 

Масово симпатизанти твърдят, че няма да гласуват Партията на Христо Иванов търси кандидати за общински
съветници без ДС минало Тече яростна атака срещу Терзиев От няколко дни Кирил Петков и Лена Бориславова
самоотвержено бранят протежето си Васил Терзиев, а ДБ се опитват да докажат на електората си, че нямат нищо
общо с тази номинация. В почивните дни бе спуснато окръжно до партийните активисти, в... 

Следвайте "Гласове" в Телеграм "Ще се обърна към политиците да приемат закон за лустрацията, за да спре
шантажът към определени хора. Трябва да се криминализира и появяването на информация от досиета, която я
няма в архива", обяви бизнесменът Васил Терзиев, който е кандидат за кмет на София от ПП-ДБ, в студиото на
"120 минути" по Би Ти Ви. Ако спечели кметското място, Терзиев, известен като предпр... 

Заглавие: Минималните осигуровки се вдигат от август
Дата: 03.07.2023 10:21
Медия: Мироглед

Заглавие: Готвят секира за работещите българи, които взимат ваучери за храна
Дата: 03.07.2023 09:10
Медия: Конкурент

Заглавие: От Европейската банка казаха можем ли да плащаме в евро и лева
Дата: 03.07.2023 11:10
Медия: E-79 News

Заглавие: Най-богатият британец иска да купи Барса!
Дата: 02.07.2023 19:01
Медия: Gol.bg

Заглавие: ДБ отчитат Васил Терзиев като грешка
Дата: 02.07.2023 18:33
Медия: Труд

Заглавие: Васил Терзиев: Ще поискам закон за лустрацията, ще създам музей на комунистическия режим
Дата: 02.07.2023 19:20
Медия: Гласове

http://mirogled.com/bg/news-view/minimalnitie-osighurovki-sie-vdighat-ot-avghust
https://www.konkurent.bg/news/16883652548668/gotvyat-sekira-za-raboteshtite-balgari-koito-vzimat-vaucheri-za-hrana-
http://e-79.com/?p=40901
https://www.gol.bg/a/111-barcelona/372934-nay-bogatiyat-britanets-iska-da-kupi-barsa
https://trud.bg/%D0%B4%D0%B1-%D0%BE%D1%82%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B0%D1%82-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB-%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B7%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D0%B3%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%BA%D0%B0/
https://glasove.com/politika/vasil-terziev-shte-poiskam-zakon-za-lustratsiyata-shte-sazdam-muzey-na-komunisticheskiya-rezhim


"Не съм се чувствал специален, редейки се на опашка в 5:30 часа сутринта, за да може баба ми да застъпи и аз да
ида на училище. Спомням си как всеки един от нас го беше страх да се прибере от училище, защото могат да му
вземат якето". Това обясни пред бТВ кандидатът за кмет на София, издигнат от ПП, ДБ и "Спаси София", Васил
Терзиев. Коментарът бе по повод известната вече информация, че е потомък ... 

България има проблем с ДС, но той не може да се стоварва на главата на някого заради дядо му. Проблемът е в
официалното отношение към ДС миналото. Даниел Смилов за кандидата за кмет на София Васил Терзиев, дядо
му и ДС. ПП-ДБ извадиха силен кандидат за кмет на София и успяха да привлекат и "Спаси София" да го подкрепи.
Това означава, че на местните избори наесен софиянци ще имат ясна алтернатива н... 

Бизнесменът иска закон за лустрацията и музей на комунизма"Никой не се е извинил. Аз искам да се извиня. Да
дам едно начало като потомък на хора, които са били от тези структури. Необходимо е да се осъзнае и направи."
Това заяви кандидатът на "Продължаваме промяната - Демократична България" за кмет на столицата Васил
Терзиев в интервю в предаването "120 минути" по бТВ. На уточняващ въпрос на водещ... 

(август 2013) Лоботомия с теслата Тони Филипов, д-р "Димитри Иванов яко е подпалил моторетката в "Сега": "Стига
съм казвал хейтъри, ще казвам лайна." И верно лайна казва и тъпи копелета: "Не, бе, РЕВиЗОР. Не ти е Творецът
виновен. Нито си ти виновен, че си лайно… Не ме е страх да ви възразявам, лайнари и лайнарки хлевоусти… Но
вие, форумни лайна, не искайте пред вас да се покая и да коленича. Коле... 

Често ходя там, на мястото на катастрофата. Стоя и гледам, това е огромно кръстовище. И ми се вижда
невероятно как може да се случи на такова пространство. Това каза пред bTV Диана Стефанович – майка на
убитата от Георги Семерджиев при ужасяващата катастрофа на столичния бул."Черни връх" Хариет. "Добре че е
станало по-късно. Ако беше по-рано, щяха да загинат страшно много хора там. Не се взеха ник... 

"Ще се обърна към политиците да приемат закон за лустрацията, за да спре шантажът към определени хора.
Трябва да се криминализира и появяването на информация от досиета, която я няма в архива", обяви
бизнесменът Васил Терзиев, който е кандидат за кмет на София от ПП-ДБ, в студиото на "120 минути" по Би Ти Ви.
Ако спечели кметското място, Терзиев, известен като предприемач и инвеститор в новите тех... 

Заглавие: Васил Терзиев с гореща изповед за миналото, какво помни
Дата: 02.07.2023 19:12
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: За Васил Терзиев, дядо му и ДС
Дата: 02.07.2023 19:11
Медия: Под лупа

Заглавие: Кандидатът за столичен кмет Васил Терзиев: Никой не се е извинил. Аз искам да се извиня
Дата: 02.07.2023 19:09
Медия: Клуб Z

Заглавие: Тържество на простотията в реално време
Дата: 02.07.2023 19:05
Медия: Редута

Заглавие: Майката на убитата от Семерджиев Хариет разтърси всички с думите си година след трагедията
Дата: 02.07.2023 19:03
Медия: Луд спорт

Заглавие: Васил Терзиев: Ще създам музей на комунистическия режим
Дата: 02.07.2023 19:02
Медия: Филтър

Заглавие: Как спипаха с подкуп съдия от Търговище, истината за Мирослав Митев
Дата: 02.07.2023 18:00
Медия: Флагман.бг

https://www.standartnews.com/balgariya-politika/vasil-terziev-s-goreshcha-izpoved-za-minaloto-si-kakvo-pomni-528707.html
http://burgas-podlupa.com/%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB-%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B7%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D0%B4%D1%8F%D0%B4%D0%BE-%D0%BC%D1%83-%D0%B8-%D0%B4%D1%81
https://clubz.bg/138647
https://www.reduta.bg/%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%82%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D1%80%D0%B5%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D0%B2%D1%80%D0%B5/
https://ludsport.net/790322/
https://filternews.bg/%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB-%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B7%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D1%8A%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D0%BC-%D0%BC%D1%83%D0%B7%D0%B5%D0%B9-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D1%83%D0%BD/
https://www.flagman.bg/article/297050


Саботирал разследване на прокуратурата, защото го заобиколили и не взел рушвет Твърди се, че не е изключено
арестуваният с подкуп от 5000 лева съдия от търговищкия Окръжен съд – Мирослав Митев, да се окаже жертва на
вътрешноведомствен конфликт, който се вихри от месеци между съда, прокуратурата и полицията в Търговище.
Това разкриват коментарите на представители на местната правосъдна система след... 

България се намира в толкова устойчива политическа турбуленция, че всеки вот в последните две години и
половина се превръща в подгряване и репетиция за следващия. Така парламентарните избори на 2 април са
подготовка за местните наесен, а местните – за европейските през май 2024 г., анализира Емилия Милчева в
"Евроактив". Малко преди евроизборите догодина ще трябва да се случи договорената между П... 

Комунистически цинизъм е да заклеймяваш възмущението срещу привилегиите, като дискриминация заради
произход и да обявяваш привилегированите като жертва на ощетените от тях Основният проблем с кандидатурата
на Терзиев за кмет на София е факта, че тя е издигната от политическия проект на мощния олигархичен кръг
"Капитал", който обединява хора от едрия бизнес, които без изключение произхождат от висш... 

Да оставим за малко на страна ДС връзките на Васил Терзиев, които явно са в основата и на неговия бизнес. Да
приемем, че не е така или това няма значение и да чуем какво ни казва. Какво му е посланието? С този въпрос
започва постът на Делян Добрев от ГЕРБ във фейсбук. И продължава така: "мислещи, можещи, икономически
независими хора" Аз ли нещо съм изпуснал? Да не би общината да се е превърнала в ... 

Според световно известният PR експерт това е ключът към по-доброто промотиране на България пред света Г-н.
Бехар, като световно признат PR експерт и Почетен генерален консул на Република Сейшели в България, имате
уникален поглед върху имиджа и брандинга на България - както у нас, така и в чужбина. Как бихте ги описали в
момента, на какво ниво е нашата страна? Доста тревожно и бих казал изненадващо... 

Заглавие: Местни избори: София ще е ключова за политическото бъдеще, който спечели столицата, печели
България
Дата: 03.07.2023 10:21
Медия: Класа

Заглавие: Анализатор посочи основния проблем на Васил Терзиев, замесен е кръгът "Капитал"
Дата: 03.07.2023 10:51
Медия: Класа

Заглавие: Делян Добрев: Нека го кажа по-ясно! На София не ѝ трябва неопитен мечтател със скелети във
гардероба
Дата: 03.07.2023 10:51
Медия: Класа

Заглавие: Максим Бехар: В България трябва да има Министър на имиджа. И то още сега.
Дата: 03.07.2023 10:46
Медия: Novinite.bg

http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/item/482368-%D0%BC%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F-%D1%89%D0%B5-%D0%B5-%D0%BA%D0%BB%D1%8E%D1%87%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5%D1%89%D0%B5%2C-%D0%BA%D0%BE%D0%B9%D1%82%D0%BE-%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%87%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%86%D0%B0%D1%82%D0%B0%2C-%D0%BF%D0%B5%D1%87%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F
http://www.classa.bg/%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B8/item/482374-%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%BE%D1%80-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BE%D1%87%D0%B8-%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BC-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB-%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B7%D0%B8%D0%B5%D0%B2%2C-%D0%B7%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BD-%D0%B5-%D0%BA%D1%80%D1%8A%D0%B3%D1%8A%D1%82-%D0%BA%D0%B0%D0%BF%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BB
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/item/482373-%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D0%BD-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B5%D0%B2-%D0%BD%D0%B5%D0%BA%D0%B0-%D0%B3%D0%BE-%D0%BA%D0%B0%D0%B6%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D1%8F%D1%81%D0%BD%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B5-%D1%9D-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D0%BD%D0%B5%D0%BE%D0%BF%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BD-%D0%BC%D0%B5%D1%87%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D1%81%D1%8A%D1%81-%D1%81%D0%BA%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D1%82%D0%B8-%D0%B2%D1%8A%D0%B2-%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B4%D0%B5%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%B0
https://www.novinite.bg/articles/237727/Maksim-Behar-V-Balgariya-tryabva-da-ima-Ministar-na-imidja-I-to-oshte-sega
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